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Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på 

medborgarförslaget. 
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Sammanfattning 

Förslagsställaren föreslår att Bäverdalens bollplan ska göras om 

från grus till konstgräs som spolas till isbana vintertid.  

 

Bakgrund 

Förvaltningen har fått ett medborgarförslag i vilket Bäverdalens 

bollplan föreslås göras om från grus till en kontsgräsplan som också 

möjliggör isbana på vintern.  

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av Lokal- och stadsmiljöenheten. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen är positiv till förslaget och har kontaktat 

idrottsförvaltningen som ansvarar för Bäverdalerns bollplan. 

Idrottsförvaltningen anlade konstgräs på Rågsveds bollplan 2015 

och under 2016 kommer en aktivitetspark vid bollplanen att 

färdigställas i samarbete med stadsdelsförvaltningen. Det finns i 

idrottsnämndens investeringsprogram inte några medel avsatta för 

konstgräs på Bäverdalens bollplan. Enligt uppgift kan det eventuellt 

bli aktuellt att lägga konstgräs på bollplanerna i Bäverdalen, 
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Snösätra eller Ormkärr. Besked om detta fås först i samband med 

budget 2017.  

Bilagor 

1. Medborgarförslag om Bäverdalens bollplan 

 


